

Adviezen en conclusies commissie Maatschappij & Financiën vergadering 23 maart 2017

Aanwezig: Désirée Niekus (VVD), Ingrid Hentenaar-Messcher en Peter Calis (Larens Behoud), Anne Visser en Rik Snoek (Liberaal Laren), Erwin van den Berg (CDA), Marja Bakker-Snoeij en Marcus van den Brink (PvdA), Ellen van Dorst-Brakel, Noud Bijvoet (D66)

Voorzitter: Nico Wegter (D66)

Afwezig : Evert de Jong (VVD), Maria Klingenberg-Klinkhamer (CDA), Paul Streefkerk (PvdA)

B&W : Tijmen Smit (wethouder LB), Leen van der Pols (wethouder CDA,) Elbert Roest (burgemeester)

Overigen : Karin Stadhouders (voorzitter rkc BEL), Tineke de Jonge (lid rkc BEL), Martijn Mussche (onderzoeker rkc BEL)

Cie.griffier: Corry Holtslag

De raadscommissie M&F heeft in haar vergadering van 23 maart 2017 (aanvang 20.00 uur) de volgende zaken behandeld:

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Bericht van verhindering is ontvangen van de leden De Jong en Klingenberg. De heer Streefkerk wordt vervangen door de heer Van den Brink.
- De lijst adviezen en conclusies van de vergadering van 19 januari 2017 wordt met inachtneming van een redactionele aanvulling vastgesteld (toevoeging zinsnede "... geen klachten waren en dus ..." op pagina 1, regel 34).
- Bij agendapunt 'Mededelingen' deelt wethouder Smit mee dat de gevolgen van het wetsvoorstel precarioheffing zullen worden meegenomen in de Kadernota.
- Bij agendapunt 'Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen' deelt burgemeester Roest mee dinsdag een bewonersavond in het Brinkhuis te hebben begeleid over ondergrondse containers in het dorp. Op dertien plaatsen – daar waar hoogbouw is en op plekken waar geen ruimte is - worden de bestaande containers vervangen door ondergrondse containers. De plaatsing is, met een zienswijzetractaat, gepland na oktober.
- De commissie adviseert de raad de voorstellen 'Agressiebeleid en processen gemeente Laren' en 'Diverse Arbozaken gemeente Laren' te behandelen in zijn vergadering van 29 maart 2017. Ingrid Hentenaar, voorzitter van de werkgeverscommissie, geeft naar aanleiding van de gestelde vragen aan dat de voorstellen voortvloeien uit wettelijke voorschriften, optredende incidenten worden bijgehouden. Burgemeester Roest deelt mee dat op de griffie van het raadhuis van Laren geen alarmknop aanwezig is, maar wel veiligheidssluisen. De regio hanteert dezelfde veiligheidsregels. Het oefenen is met name van belang voor de medewerkers van de balies in de BEL Combinatie.
- De commissie adviseert de raad het voorstel 'Overheveling budgetten 2016 naar 2017' te behandelen in zijn vergadering van 29 maart 2017. Naar aanleiding van de vraag over de Jan Hamdorffprijs (10.000 euro) deelt wethouder Smit mee dat zeer het voornemen bestaat deze prijs dit jaar uit te reiken.
- De commissie adviseert de raad het voorstel 'Onderzoek Privacy in het sociaal domein' te behandelen in de vergadering van 29 maart 2017. Mevrouw De Jonge geeft een toelichting op de voorliggende rapportage. De bestuurlijke reactie op de rapportage (memo college 28 februari 2017) is ontvangen. Naar aanleiding daarvan heeft de rekenkamercommissie op 10 maart jongstleden een reactie gegeven welke is toegezonden aan de raad. Wethouder Van der Pols zegt blij te zijn met deze rapportage, we vinden als college dat we de aanbevelingen moeten aannemen. Burgemeester Roest geeft aan dat wordt gewerkt in een beveiligde omgeving en dat bovengemiddeld wordt gescoord. De commissieleden stellen vragen over

onder meer ketenpartners, zorgmailtransfer, afstand tot BEL Combinatie, implementatie, beveiliging en training medewerkers. De vragen worden inhoudelijk beantwoord door de heer

Mussche. Er blijkt onduidelijkheid te bestaan over het toezicht. Mevrouw De Jonge geeft aan dat dat deel van de aanbevelingen niet is overgenomen, daar moeten afspraken over worden gemaakt. Wethouder Smit voegt toe dat het privacy-protocol van Huizen identiek is. De voorzitter zegt dank aan de leden van de rekenkamercommissie.

- De commissie adviseert de raad het voorstel 'Regionale Woonvisie G&V 2016-2030' te behandelen in zijn vergadering van 29 maart 2017. Vragen worden gesteld over onder meer verduurzamen, verdeling betaalbaar bouwen, rug-aan-rug-woningen houtzagerij en opheffen kleine woningbouwverenigingen. Burgemeester Roest geeft aan dat de zienswijze van Laren is gehonoreerd. Gemeld wordt dat gedeputeerde Geldof de regio G&V heeft gecomplimenteerd, zij heeft geconstateerd dat er in de regio bereidheid is om vraagstukken op te pakken. Ook het onderwerp stathouders kwam aan de orde. Ten aanzien van duurzaamheid wordt aangegeven dat label B is bereikt. Het is gezien de ontwikkelingen logisch dat kleine woningbouwverenigingen worden opgeheven. In de toekomst is de verdeling in bespreking. Wethouder Smit meldt dat als het project Crailo lukt zal worden uitgezocht hoe het precies zit met de taakstelling (taakstelling voor Laren als je plaatst in Bussum?). Aangegeven wordt dat de lokale woonvisie er aan komt, daarin kun je een verdeling opnemen.
- Rondvraag:
 - Erwin van den Berg zegt in de krant gedoe over de Veiligheidsregio te hebben gelezen. Is dit een terugkomend probleem? In dit kader wordt aandacht gevraagd voor de aanstaande themabijeenkomst over de programmabegroting. Wethouder Smit antwoordt dat Huizen zich solidair opstelt. Afsproken is dat iedereen mee doet met het ingroeimodel. We hebben gezegd dat wij als regiogemeenten 60.000 euro oppakken.
 - Peter Calis vraagt of een politieke opstelling van de raad wenselijk is gezien de publiciteit van de heer Schatens inzake de voorgenomen sluiting van Tergooi Blaricum. Burgemeester Roest antwoordt dat hij het fijn zou vinden als de raad standpunt inneemt. De drie burgemeesters gaan het gesprek aan met de RvB van Tergooi, mogelijk dat er een plek voor de 1^e lijnsvoorzieningen zou kunnen komen.
 - Désirée Niekus vraagt of er dit jaar meer klachten over de WOZ zijn geweest en hoe we in contact zijn gekomen met ReconnAct. Iedereen mag jobmaatje worden, maar gaat dit niet over de rug van de bijstandsgerechtigden? Zes wethouders zijn jobmaatje, wat betekent dit? Kan de raad een kwartaalrapportage verwachten en over een jaar een evaluatie? Wethouder Smit antwoordt dat er over de WOZ dit jaar niet meer klachten zijn ontvangen. Er is wel een nieuwe methodiek gehanteerd, dit heeft geleid tot fluctuaties. We zullen het individueel bekijken. Wethouder Van der Pols zegt dat de portefeuillehouders hebben afgesproken mensen daadwerkelijk te willen helpen. We hebben ReconnAct aangezocht en zelf een training gehad, we geven hiermee het goede voorbeeld. Geld staat niet voorop, we willen mensen uit de bijstand halen en we willen iedereen erbij betrekken. Spreker zegt toe dat de raad gerichte en concrete informatie over de voortgang zal ontvangen.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.

Vastgesteld in de commissievergadering van 20 april 2017.

Voorzitter,

Commissiegriffier,

(Een uitgebreide weergave van de vergadering is te beluisteren via de website of op cd-rom)
Ho.24/03/2017